
Protokół Nr 33/2022 

z posiedzenia XXXIII Sesji Rady Gminy Obryte  

w dniu 31 sierpnia 2022 roku 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 10:00 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII posiedzenia Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu, informacja o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu wykonania planu 
finansowego Samorządowej Instytucji Kultury za I półrocze 2022 r. 

6. Informacja z wykorzystania środków unijnych w zakresie rolnictwa. 
7. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 
8. Informacja z działalności Ośrodków Zdrowia na terenie gminy. 
9. Informacja z realizacji zadań w zakresie gospodarki nieczystościami. 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2022 rok w gminie Obryte. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Obryte  

oraz warunków i zasad korzystania z przystanków.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Obryte 

na rok szkolny 2022/2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych dla 

dyrektorów i nauczycieli, którym powierzono inne stanowiska kierownicze, określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, pedagoga 

specjalnego, psychologa, logopedy, doradcy zawodowego oraz terapeuty 

pedagogicznego w placówkach oświatowych, których organem prowadzącym jest 

Gmina Obryte. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany i przebudowy 

części drogi gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej 

Rady Gminy. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XXXIII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Oleksa – Przewodniczący 

Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Następnie Przewodniczący 

Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych jest 14, co stanowi 

quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności radnych, sołtysów oraz osób 

zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad.  

Uwag ani zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych (100% obecnych). 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXII posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XXXII posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z XXXII posiedzenia Sesji głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Wójtowi.  

P. Wójt - Szanowni Państwo od ostatniej sesji, tj. od 29 czerwca 2022 r. do dnia dzisiejszego 

zrealizowaliśmy następujące zadania i inwestycje: 

1. Zakończyły się prace związane z rozbudową sieci wodociągowej na terenie wsi Bartodzieje. 

Wykonawcą zadania była firma INSTAL – BUD. Łączny koszt zadania to kwota około 

147.000,00 zł. Ponadto w ramach przebudowy sieci wodociągowej na terenie Gminy 

Obryte, rozpoczęto prace przy przebudowie sieci wodociągowej w Obrytem. Kwota 

przebudowy to około 118 000,00 zł. 
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2. Dobiegły końca prace związane z przebudową drogi wewnętrznej w miejscowości 

Sokołowo Parcele (tzw. Brzeziny). Za zgodą Marszałka Pana Adama Struzika  

z oszczędności po przetargowych, które pozostały z tej inwestycji został rozszerzony zakres 

rzeczowy zadania i będzie kontynuowana przebudowa tej drogi w miejscowości Ulaski.  

W najbliższym czasie zostanie ogłoszone postępowanie na przebudowę tego odcinka drogi. 

3. Zakończyły się także prace związane z ułożeniem chodnika z kostki brukowej 

w miejscowości Ciółkowo Rządowe. Wykonawcą zadania była firma Zarbud Arkadiusz 

Zaręba. Koszt zadania wyniósł około 60.000,00 zł. Chodnik dofinansowano w ramach 

programu Mazowsze dla sołectw 2022. Materiał do wykonania chodnika w postaci kostki, 

krawężników i obrzeży zakupiono z Funduszu Sołeckiego Ciółkowo Rządowe. 

4. Ponadto w ramach funduszu sołeckiego dokonaliśmy montażu dwóch lamp solarnych  

w miejscowości Ulaski. Montaż lamp został dofinansowany przez Marszałka Województwa 

Mazowieckiego w ramach programu Mazowsze dla sołectw 2022. 

5. Na ukończeniu są prace związane z realizacją zadania pn. „Rozbudowa drogi gminnej  

na odcinku Tocznabiel – do drogi powiatowej Jegiel – Porządzie – Obryte – Pułtusk”. 

Wykonawcą zadania jest firma Infrastruktura BUD. 

6. Rozpoczęły się prace związane z ”Modernizacją linii oświetlenia ulicznego w sołectwie 

Bartodzieje, Płusy i Zambski Stare”. Najkorzystniejszą ofertę w wysokości około 46.000,00 

zł złożyła firma Usługi Elektryczne i Budowlane Urszula Turek z Kamieńczyka.  

W miejscowościach Bartodzieje i Płusy inwestycja zostanie w całości zrealizowana  

z funduszu sołeckiego, natomiast w Zambskach inwestycja będzie realizowana przy 

współudziale środków z samorządu województwa mazowieckiego w ramach programu 

Mazowsze dla sołectw 2022. 

7. W następnym tygodniu odbędzie się podpisanie umowy na dofinansowanie modernizacji 

budynku świetlicy wiejskiej w Zambskach Kościelnych w ramach PROW. Wniosek 

składaliśmy do Zielonych Mostów Narwi. Kwota dotacji to około 250.000,00 zł   

8.  Ponadto Gmina Obryte otrzymała kolejne dotacje z budżetu województwa mazowieckiego 

na następujące zadania: 

1. Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Gostkowo – kwota dotacji 

to 120.000,00 zł na zadania określone w ustawie o ochronie gruntów rolnych i leśnych. 

Został już wyłoniony wykonawca zadania. Jest nim firma Infrastruktura Bud. Kwota po 

przetargu to około 320.000,00 zł 
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2. Budowa siłowni plenerowej z urządzeniem street workout w miejscowości Obryte – 

kwota dotacji to około 86.000,00 zł finansowana ze środków Mazowieckiego 

Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej „Mazowsze dla sportu 2022”. 

Wykonawca został wyłoniony w zapytaniu ofertowym i jest nim FIRMA Fit-Park. 

3. Zakup sprzętu specjalistycznego i środków ochrony osobistej dla jednostki OSP Obryte 

w wysokości 20.000,00 zł ze środków programu OSP-2022. 

4. Remont strażnicy OSP Zambski Kościelne dotacja w wysokości  

30.000,00 zł pochodzi ze środków programu Mazowieckie Strażnice OSP-2022).  

W ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych: 

W omawianym okresie wykonywaliśmy prace związane z remontem dróg gminnych, 

równaniem, wykaszaniem placów zabaw i poboczy oraz innymi pracami porządkowymi  

na terenie gminy.  

W omawianym okresie zorganizowano następujące uroczystości: 

W dniu 15 sierpnia 2022 r odbyły się Dożynki Gminne 2022 r. w miejscowości Sokołowo 

Włościańskie. Serdecznie dziękujemy wszystkim sponsorom uroczystości za okazane wsparcie 

a osobom zaangażowanym w przygotowaniu dożynek. 

W ramach działalności administracyjno – biurowej i administracyjnej:  

1) Zakończyły się zajęcia dla dzieci prowadzone w Wiejskim Domu Kultury w Obrytem 

w okresie wakacyjnym. Dziękujemy za udział dzieciom, które w nich uczestniczyły 

oraz paniom, które je prowadziły. 

2) Po raz kolejny powitaliśmy nowo narodzonych mieszkańców naszej gminy. 

Dziękuję za uwagę. 

Godz. 10:07 – P. Przew. RG ogłosił przerwę w obradach XXXIII Sesji Rady Gminy w związku z 

brakiem transmisji obrad. 

Godz. 10:12 – P. Przew. RG wznowił obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Obryte. 

Ad. 5.  Informacja o przebiegu wykonania budżetu, informacja o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu wykonania planu 

finansowego Samorządowej Instytucji Kultury za I półrocze 2022 r. 

P. Przew. Komisji udzielił głosu Pani Skarbnik. 

P. Skarbnik - przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu, informację 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informację o przebiegu wykonania 
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planu finansowego Samorządowej Instytucji Kultury za I półrocze 2022 r., która stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uwag ani pytań do informacji nie zgłoszono. 

Ad. 6. Informacja z wykorzystania środków unijnych w zakresie rolnictwa. 

P. Przew. RG - zostało wysłane zaproszenie do ARiMR w Golądkowie. Niestety otrzymaliśmy 

informację, że nie pojawią się dzisiaj i nie zdążyli przygotować informacji, dlatego też 

ponowimy zaproszenie na następną sesję.   

Ad. 7. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Dyrektor ZPO w Obrytem. 

P. Dyrektor – przedstawiła informację o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia 

roku szkolnego, która stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag ani pytań do informacji nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – chciałbym podziękować pani Dyrektor i nauczycielom za wyniki egzaminów. 

Nie wiem, czy państwo śledziliście informację, która była podawana w środkach masowego 

przekazu. Nasi uczniowie napisali najlepiej w powiecie egzaminy z języka polskiego 

i matematyki. Także jest się z czego cieszyć. Proszę pogratulować nauczycielom, którzy 

przygotowywali tych uczniów.  

Ad. 8. Informacja z działalności Ośrodków Zdrowia na terenie gminy. 

P. Przew. RG – na terenie gminy działają dwa ośrodki zdrowia: Eskulap i Dar Med. Wysłaliśmy 

zaproszenie do tych ośrodków z prośbą o przedstawienie informacji dotyczącej działalności 

tych ośrodków. Dotarła do nas informacja tylko z Ośrodka Zdrowia Dar Med.  

Następnie P. Przew. RG udzielił głosu Przew. Komisji Oświaty. 

P. Jaskulski - przedstawił informację z działalności Ośrodka Zdrowia Dar Med, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uwag ani pytań do informacji nie zgłoszono. 

Ad. 9. Informacja z realizacji zadań w zakresie gospodarki nieczystościami. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Kierownikowi Referatu Inwestycji, Rolnictwa. 

P. Piotrowski - na terenie Gminy Obryte funkcjonują 3 oczyszczalnie w miejscowości Obryte, 

Gródek Nowy, Psary. Sieć kanalizacyjna istnieje w pięciu miejscowościach. Ogólnie około 

50% wszystkich mieszkańców objętych jest siecią kanalizacyjną. Pozostałe miejscowości 

gromadzą nieczystości w szambach przydomowych i we własnym zakresie płacą za odbiór 

ścieków. 
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W 2021 r. oczyszczalnie gminne oczyściły następującą ilość ścieków: 

- Psary – ok. 10.000 m³, 

- Obryte – ok. 80.000 m³, 

- Gródek – 25.000 m³. 

Wydatki na plan roczny w wysokości 270.000,00 zł w 2021 roku zamknęły się w 236.000,00 zł. 

W 2021 roku zostały wyremontowane dwie przepompownie ścieków w miejscowości Obryte. 

Na plan roczny wynoszący 290.000,00 zł wydatkowana została na chwilę obecną kwota 

95.000,00 zł. W tym roku z inwestycji wyremontowane zostały dwa wyloty ścieków 

w miejscowości Gródek Rządowy i Psary. Poza tym na bieżąco staramy się konserwować 

i czyścić przepompownie ścieków przy użyciu specjalnego sprzętu. Co do odpadów 

komunalnych to usługę świadczy w tym roku firma Eko Max z Warszawy. Na chwilę obecną 

rachunki za odpady nieco zmalały w porównaniu do roku poprzedniego. Póki co nie ma takiej 

potrzeby, żeby opłata za śmieci została zwiększona, ponieważ bilansujemy się w tym, co 

wpływa od mieszkańców. Poza rym w ramach nieczystości udało nam się odebrać folię rolniczą 

oraz jej pochodne. Będziemy odbierać też azbest. 

P. Przew. RG –ponieważ były składane wnioski, żeby jeszcze w tym roku odebrać gabaryty, 

chciałem poinformować, że w listopadzie będzie odbiór gabarytów. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2022 rok w gminie Obryte. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Skarbnik. 

P. Skarbnik - zmiana niniejszej uchwały jest związana ze zwiększeniem planu dochodów 

na realizację zadań określonych w GPPiRPA oraz PN na rok 2022. Po stronie dochodów 

zwiększono plan z tytułu wpływów z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

o kwotę 15.166,17 zł oraz z tytułu wpływu z części opłaty za sprzedaż napojów alkoholowych 

w obrocie hurtowym o kwotę 18.416,34 zł. Łącznie daje to zwiększenie dochodów i wydatków 

na realizację GPPiRPA oraz PN o kwotę 33.582,51 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi 

123.703,68 zł, zwiększenia dotyczą paragrafu 4210 czyli zakupu materiałów i usług. 

Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
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P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIII/224/2022 w sprawie zmiany Uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok w gminie Obryte została podjęta.  

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 

P. Przew. RG – punkt 11 i 12 zwyczajowo omówimy razem, natomiast głosować będziemy 

oddzielnie. 

Następnie P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik – uchwały te były omawiane w dniu wczorajszym, nie mniej jednak prosiłabym 

o podjęcie uchwały z wprowadzoną zmianą. Państwo dostali treść uchwały w nowej wersji. 

Zmiana jest związana z otrzymaniem zwiększenia subwencji oświatowej na rok 2022 w kwocie 

16.987,00 zł i zwiększenie następuje w związku ze zmianami w zakresie średniego 

wynagrodzenia dotychczasowych nauczycieli stażystów i nauczycieli kontraktowych, obecnie 

wynagrodzenie nauczycieli początkujących od 1 września 2022 r. W związku z tym, że to jest 

już jutro, a subwencje możemy podjąć tylko na Radzie Gminy Obryte prosiłabym o przyjęcie 

tej uchwały ze zmianą. Zmiana ta po stronie dochodów i wydatków nie wpływa na wynik 

budżetu. 

P. Falba – mam pytanie jakimi środkami wolnymi dysponuje gmina. 

P. Skarbnik – są to te środki, które jesteśmy w stanie uruchomić na pokrycie deficytu budżetu, 

czyli obecnie jest to kwota 1.133.901,10 zł. Do tego dochodzą jeszcze środki, które są teraz 

klasyfikowane jako tzw. przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych, tj. wszelkie 

dotacje oraz wyznaczone środki, które nie zostały wykorzystane w roku ubiegłym w kwocie 

2.440.853,02. W tej kwocie zawarte jest m.in. dofinansowanie do drogi na Tocznabiel 

w kwocie 1.763.000,00 zł jak i subwencja, którą gmina otrzymała w zakresie wodociągów 

(300.000,00 zł) i kanalizacji (362.000,00 zł), które uruchamiany w tym roku na pokrycie 

deficytu budżetu. 

P. Falba – ile obecnie mamy na bieżącym rachunku gminy. 
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P. Skarbnik – to jest temat bardzo zmienny, w tej chwili jest to kwota około 2.900,000,00 zł. 

P. Falba – istnieje przedszkole w Psarach, nie zostało zlikwidowane, czyli jakieś środki 

na utrzymanie są, co się z nim dzieje.  

P. Skarbnik – mogę udzielić odpowiedzi pod kątem finansowym, budżet był planowany 

tak jakby to przedszkole nadal funkcjonowało, ponieważ jest ono w naszym regulaminie 

organizacyjnym. Na ten moment stan techniczny nie pozwala nam na funkcjonowanie 

przedszkola, dlatego też dzieci pod koniec roku zostały przeniesione do przedszkola 

w Obrytem. 

P. Falba – jest utworzone przedszkole w Gródku, w strukturze szkoły nie istnieje, z czego jest 

finansowane. 

P. Dyrektor – fizycznie te dzieci tam cały czas były. 

P. Falba – w strukturze organizacyjnej oświaty tego przedszkola nie powinno być, 

nie przypominam sobie, żeby taka uchwała była podejmowana. 

P. Dyrektor – wystąpiłam z wnioskiem do pana wójta, pan wójt wystąpił z wnioskiem 

do Kuratorium Oświaty, w przyszłości państwo radni będą musieli podjąć uchwałę w sprawie 

ustalenia sieć. W chwili obecnej taka uchwała nie jest potrzebna, ponieważ te dzieci faktycznie 

tam były. Zwiększenie wydatków dotyczy zatrudnienia wychowawcy. 

P. Falba –zerówka to jest zupełnie co innego, a przedszkole co innego. 

P. Bala – tak, tylko zerówka wcześniej liczyła 25 osób (od 2,5 rocznego dziecka do 6-leniego). 

Jak sam pan wie niemożliwością jest przygotowanie dzieci w tak dużej grupie. Do tej pory 

każda z grup miała zajęcia po kilka godzin. Jeżeli chodzi o etaty, to etat się nie zwiększył, zostało 

dodane jedynie wychowawstwo. W tym momencie jest 0 i grupa przedszkolna, licząca 21 osób. 

Kuratorium wypowiedziało się, że nie musi być teraz podejmowana uchwała o sieci szkół 

i przedszkoli. 

P. Falba – jednak w przyszłości taka uchwała powinna być podjęta. 

P. Bala – tak, wszystko jest zrobione zgodnie z prawem. W arkuszu organizacyjnym został 

zrobiony aneks. Grupa powstała za zgodą kuratorium. 

P. Falba – myślę, że rada powinna o takim czymś wcześniej wiedzieć. 

P. Przew. RG – nie widzę powodów, ponieważ nowe przedszkole nie powstało, został 

dokonany jedynie podział dzieci na grupy. 

P. Dyrektor– te 21 osób będzie realizowało podstawę programową przedszkola nie zerówki. 

P. Mroczkowski – Pawłowi bardziej chodzi o finanse, czy one w jakiś sposób się zmieniły. 

P. Dyrektor – zmiana finansowa dotyczy jedynie wychowawstwo, czyli kwoty 3.600,00 zł. 
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P. Mroczkowski – czyli w takim razie Paweł ma rację, jeśli coś się zmienia, to radni powinni 

o tym wiedzieć. Nie dotyczy to pani, tylko dotyczy to pana wójta. 

P. Przew. RG – myślę, że o dodaniu czy ujęciu wychowawstwa nie decyduje rada, tylko pani 

dyrektor. W szkole też są zmiany, raz jest wychowawca raz nie ma. Tutaj szkoła decyduje 

w ramach swojej subwencji. 

P. Mroczkowski – mamy tutaj prawnika niech się wypowie, czy w przypadku jak uczestniczą 

pieniądze, to radni powinni o tym wiedzieć. 

P. Pająk – Truszkowska – z tego co tutaj słyszę to budżet gminy nie był zmieniany, więc nie ma 

konieczności i podstaw do zajęcia stanowiska radnych. 

P. Dyrektor – dwa wychowawstwa nam ubyły, ponieważ mamy jedną 7 klasę, wcześniej były 

trzy. W ubiegłym roku były trzydzieści cztery wychowawstwa, w tym roku jest trzydzieści trzy, 

już z tym w Gródku.  

P. Skarbnik – zmian finansowych w budżecie związanych z uruchomieniem tego przedszkola 

nie było. Budżet oświaty funkcjonuje tak jak był zaplanowany. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIII/225/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte została podjęta.  

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIII/226/2022 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

została podjęta.  

Ad. 13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Obryte 

oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski – na sesji w lutym tego roku został przyjęty wykaz przystanków komunikacyjnych, 

na których zatrzymują się autobusy dowożące dzieci do szkół. W związku z tym, że w zeszłym 

roku została przebudowana droga Sokołowo Parcele, mieszkańcy zwrócili się do nas z prośba, 

aby przy tej drodze zrobić przystanek. Zmiana uchwały dotyczy dodania w załączniku do 

uchwały punktu 26, czyli przystanku w miejscowości Sokołowo Parcele, tzw. Góry. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIII/227/2022 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Obryte oraz warunków 

i zasad korzystania z przystanków została podjęta. 

Godz. 10:51 – na posiedzenie sesji rady gminy przybył pan P.W. - wnioskodawca. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Obryte na rok szkolny 2022/2023. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Dyrektor – na każdy rok szkolny rada gminy uchwala średnią cenę jednostki paliwa związaną 

ze zwrotem kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych. 
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Cena jest ustalana na podstawie średniej ceny paliwa w miesiącach czerwiec – sierpień 

obowiązujących na stacji paliw, która znajduje się na terenie gminy, w miejscowości Obryte 

155 B. 

Paliwa płynne: 

a) benzyna bezołowiowa -7,32 zł/l, 

b) olej napędowy – 7,52 zł/l. 

Paliwa gazowe: gaz LPG – 3,27 zł/l. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIII/228/2022 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Obryte na rok szkolny 2022/2023 została podjęta. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych 

dla dyrektorów i nauczycieli, którym powierzono inne stanowiska kierownicze, określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, pedagoga specjalnego, 

psychologa, logopedy, doradcy zawodowego oraz terapeuty pedagogicznego w placówkach 

oświatowych, których organem prowadzącym jest Gmina Obryte. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Dyrektor - 27 maja tego roku weszła w życie ustawa z dnia 12 maja 2022 r. o zmianie ustawy 

w systemie oświaty oraz innych ustaw. Przewiduje ona szereg zmian dla szkół i przedszkoli. 

Jedną z ważniejszych zmian jest obowiązek zatrudnienia specjalistów. W poprzedniej uchwale 

brakowało specjalisty, którego nazywamy pedagogiem specjalnym. Został on dodany do tej 

uchwały i ma ustalony obowiązkowy wymiar zajęć - 20 godz. tygodniowo. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
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P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIII/229/2022 w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych 

dla dyrektorów i nauczycieli, którym powierzono inne stanowiska kierownicze, określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, pedagoga specjalnego, 

psychologa, logopedy, doradcy zawodowego oraz terapeuty pedagogicznego w placówkach 

oświatowych, których organem prowadzącym jest Gmina Obryte została podjęta. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany i przebudowy 

części drogi gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe. 

P. Przew. RG – w dniu 18 lipca do Przew. RG Obryte wpłynął wniosek z prośbą o zmianę 

i przebudowę części drogi gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe. Wniosek został przekazany 

do Przew. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. P. W. – jestem wnioskodawcą i chciałbym zwrócić się do gminy o pomoc w rozwoju 

i rozbudowie gospodarstwa.  Mam zamiar poszerzyć hodowlę, niestety gmina mi to utrudnia. 

Nie mam, gdzie się rozbudować, ponieważ z jednej strony mam drogę powiatową, a z drugiej 

drogę gminną. Przez to nie mogę postawić żadnego budynku, a co za tym idzie nie mam, gdzie 

sypać zboża i powstawiać sprzętów, wszystko jest pod gołym niebem. Zwracam się prośbą  

o zamianę drogi, w zamian daje swój grunt pod drogę. Nikomu to nie będzie przeszkadzało, 

ponieważ wszystko jest w moich działkach. Z tego co mi wiadomo, to pismo kierowane 

do Zarządu Dróg Powiatowych było źle napisane. Jak Zarząd Dróg Powiatowych mógł wydać 

pozytywną opinię w sprawie wyłączenia drogi, skoro wnioskowałem o jej zmianę. 

P. T. W. – Wójt Gminy Obryte wnioskiem z 25 maja 2021 r. wystąpił do Zarządu Powiatu 

Pułtuskiego z prośbą o wydanie opinii w sprawie wyłączenia z użytkowania części drogi 
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gminnej relacji Tocznabiel – Ciółkowo Małe. Pismem z dnia 15.2021 r. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Pułtusku wydał negatywną opinię w sprawie wyłączenia fragmentu drogi, 

jednocześnie wskazał, że wyłączenie części drogi z ciągu komunikacyjnego  spowoduje 

zaburzenia w ruchu. Jeżeli cała rada się sugeruje tą opinią, to coś tu jest nie w porządku. Byłem 

w Zarządzie Dróg Powiatowych i dyrektor stwierdził, że zarząd nie ma nic do drogi gminnej. 

Dlaczego wnioskodawca nie był wezwany na komisję, czy nie można było go wezwać, żeby się 

wypowiedział. Panie Przewodniczący, ja mam zboże na podwórku, które podczas mielenia, 

cały czas odkrywam i przykrywam. Ta sprawa się ciągnie już 4 lata, czy to jest aż takie trudne. 

P. Przew. RG – dlaczego pan zwraca się z tym do mnie, proszę zwracać się do wszystkich 

radnych. 

P. T. W. – bo byłem u pana, jak pan był to nie było pana wójta. Jak jest pan wójt, to nie ma 

pana. Doszło do tego, że zebrali się wszyscy i słyszę teraz słyszę takie słowa. Kto zagłosuje 

za nami, skoro nawet pani Kruszewska za nami nie głosuje, co wy tu robicie. 

P. Przew. RG – proszę nie wyrażać takich opinii, wszyscy na pewno sprawę znają. Wniosek 

był składany już po raz trzeci. Jeżeli chodzi o to, że nie został pan zawiadomiony, proszę 

zwrócić się o to do przewodniczącego Komisji Skarg, ponieważ to on był władny pana 

zawiadomić. 

P. T. W. – jak radny z Rowów czy Sadykrza może decydować o tym, co się dzieje u nas na wsi. 

Kto tą drogą tam jeździ.  

Następnie P. Falba – przedstawił wniosek w w/w sprawie, który stanowi załącznik 

do protokołu. 

Do tego wniosku została dołączona mapa, na której widać całe gospodarstwo składające się 

z kilku działek. W poprzek tych działek biegnie droga, która przeszkadza. To, że wnioskodawca 

nie został powiadomiony nie ode mnie zależy. Mogłem się upomnieć, mój błąd 

nie upomniałem się. Można było jednak do mnie zadzwonić wcześniej, żeby pana powiadomić. 

To, co pan mówi jest zasadne. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zebrała się 11 sierpnia 2022r., 

odczytam państwu ustalenia komisji. 

P. Falba - odczytał uchwałę Nr 21/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Obryte 

z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany przebudowy 

części drogi gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe. 

P. Piotrowski – panie Pawle, może pan powie jaka była dyskusja. Pomimo tego, że komisja 

głosowała za negatywnym rozpatrzeniem padła później inna propozycja. Może pan powie o tej 

propozycji. 
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P. Falba – w dniu wczorajszym padła propozycja, żeby na zebranie wiejskim w Ciółkowie 

Małym fundusz sołecki przeznaczyć w części na projekt. 

P. T. W.- chodzi panu o te 16.000,00 zł, to ja wyjmę i dam je panu. 

P. Przew. RG - panie W. proszę o spokój. 

P. Włodarczyk – sołtys Ciółkowa Małego - my pokryjemy te koszty, pomóżcie młodemu 

rolnikowi. 

P. T. W.- teraz będziemy czekać, aż się zbierze miejscowość, a co dzisiaj rada będzie uchwalała. 

P. Włodarczyk – to, że W. jest murzynem, zagłosujecie radni. 

P. Przew. RG – proszę państwa ta sprawa się ciągnie już z 6 lat. Proponuję panie radny odczytać 

uzasadnienie do uchwały.  

P. Falba - odczytał uzasadnienie do Uchwały Nr 21/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Obryte z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego 

zmiany przebudowy części drogi gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe. 

P. T. W.– przerwę panu, czy te czytanie jest potrzebne. 

P. Przew. RG – to jest uzasadnienie, proszę nie przerywać, pan nie będzie wprowadzał tutaj 

procedur. Nie jest pan radnym, nie jest pan nawet właścicielem tych działek, także proszę się 

nie odzywać. Są procedury, które trzeba przedstawić.  

P. T. W. – chodzi o ten wodociąg, sprawa jest załatwiona. 

P. Rychlicki – rurę trzeba zabrać z stamtąd. 

P. T. W. – możesz sobie zabrać.  

P. Przew. RG - panie W. to nie jest obora tylko tu jest urząd gminy, proszę okazać szacunek. 

P. Falba - odczytał dalszą część uzasadnienia do Uchwały Nr 21/2022 Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Gminy Obryte z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku 

dotyczącego zmiany przebudowy części drogi gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe. 

P. T W. – i pan to podpisał. 

P. Falba – tak podpisałem, ponieważ jestem przewodniczącym komisji. Teraz rada będzie 

głosowała nad całością. 

P. T. W. – rada będzie dzisiaj głosowała, a zebranie będzie we wrześniu odnośnie czego. 

P. Piotrowski – odnośnie projektu funduszu sołeckiego. 

P. Przew. RG – panie W., jeżeli pan chce zabrać głos, to proszę to zgłosić, wówczas  udzielę 

panu głosu, a nie pan wstaje i mówi. W domu może pan tak robić. 

P. Mroczkowski – widzę, że Paweł jest najgorszym winowajcą tego wszystkiego. 
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P. Przew. RG – to pan W. ma pretensje do pana Pawła, jednak decyzji nie podejmował tylko 

pan Paweł, a cała grupa radnych. 

P. Kruszewska – panie wójcie, szanowni radni jestem radną i wiem, że wnioskodawca jest 

młodym gospodarzem. Bardzo proszę nie utrudniajcie mu tego. Chcą pobudować sobie garaż, 

z jednej i drugiej strony ma drogę, będzie im to przeszkadzało. To, że wodociąg idzie przez 

drogę, to i przez inne działki też idzie, m.in. przez działkę mojego sąsiada. Wiecie jak młodemu 

rolnikowi jest teraz ciężko. Utrzymuje się wyłącznie z rolnictwa, dajcie mu taką szansę i zamiast 

utrudniać pomóżcie mu. 

P. Mroczkowski – proszę państwa radnych, my jesteśmy w radzie od tego, żeby zajmować się 

problemami naszych mieszkańców. Tu jest taki konkretny przypadek. Mnie osobiście 

przekonują argumenty zawarte we wniosku, ponieważ przejeżdżając tą drogą widzę, że tam 

jest rozwojowość. W tych czasach wnioskodawca powinien być wychwalony. Gdyby tam była 

ruchliwa droga, ale to jest zwykła droga, którą nikt nie przejeżdża. Jest to zamiana odcinka 

drogi z dłuższego na krótszy. Jeśli wnioskodawca daje, zapewnia wszystko i chce uczestniczyć 

w utwardzeniu, to musimy się do tego przychylić. Niebądźmy tu partyjni, bądźmy sobą. 

Zastanówmy się co byśmy zrobili, gdyby to dotyczyło nas, czy naszego syna. Pozwólmy 

młodemu chłopakowi się rozwijać, chwalmy takie przypadki. Chcę nadmienić, że dwa miesiące 

temu składałem na sesji wniosek. Mieszkańcy mają szansę wypowiedzieć się, czy chcą 

przedłużyć tą drogę od Ciółkowa Nowego dalej. Gdyby było na to zezwolenie mieszkańców, 

to co my mu asfalt zrobimy pod oknem. Proszę się zastanowić i to co było do tej pory 

anulować. Według mnie to za wcześnie do tego przystąpiliśmy. To powinno być rozpatrywane, 

kiedy mamy już wskazanie mieszkańców. Jeżeli mieszkańcy chcieli by tej drogi za jakiś czas, 

to aż się prosi dzisiaj uznać wniosek za zasadny. Tutaj powinien wypowiedzieć się wójt jako 

gospodarz gminy, nic do tego nie ma powiat, ponieważ to jest nasza droga. Argument z wodą 

mnie nie przekonuje. Na każdej z naszych posesji jest albo woda, albo kanalizacja. Jeśli jest 

awaria wchodzą i robią. To, że tam zamiast 100 m jest 200 m nie jest problemem. Można tak 

zrobić, że przy każdej awarii mamy dostęp do tego. Zwracam się do radnych, przestańmy 

wchodzić w politykę, wejdźmy w realia.  

P. Jaskulski – na komisji dyskutowano na ten temat i nie było powiedziane, że ta sprawa 

jest zamknięta. Nawet podjęcie uchwały nie zamyka sprawy. We wrześniu mają się spotkać 

mieszkańcy sołectwa, niech się wypowiedzą na ten temat. Ja też pytałem się o tą sprawę 

z wodociągiem i opinia zarządu jest wiążąca, okazało się, że nie jest wiążąca. Ta sprawa 

nie będzie zamknięta, czekamy na to, co powiedzą mieszkańcy we wrześniu. 



 

 

16 

P. Mroczkowski – my nie czekamy, my dzisiaj będziemy głosować. 

P. T. W. – wstrzymajcie się dzisiaj od głosowania. 

P. Jaskulski – nikt z nas nie powiedział ostatecznie nie. 

P. T. W. – uważam, że skoro ludzie wybrali radnych, to wybrali ludzi trochę myślących. 

Człowiek, który jest na tej radzie, podejmując decyzję powinien myśleć. Z tego co 

się dowiedziałem tu nie chodzi o to, żeby komuś pomóc, tylko po której stronie się jest. 

P. Przew. RG – panie W. proszę nie wyrażać pana nieprawdziwych opinii. 

P. W. – to odłóżcie te głosowanie do zebrań. 

P. Przew. RG – w tej chwili zgodnie z procedurą w punkcie obrad mamy podjęcie uchwały 

w w/w sprawie i musimy to przegłosować. 

P. T. W. – wy musicie przegłosować, a ja muszę jechać do domu, gdzie powiem przegłosowali, 

znowu będę składał z 5 lat. 

P. Jaskulski – nawet, jeśli przyjmiemy tą pana propozycję, to pan i tak tej drogi nie zrobi w tym 

roku, ponieważ są procedury związane ze zmianą właściciela, itd. 

P. T. W. – tak, ale coś by może się ruszyło w tym kierunku, a nie takie spychanie i sugerowanie, 

że Zarząd Dróg Powiatowych wydał negatywną opinię i koniec. 

P. Mroczkowski – jeśli dzisiaj byśmy podjęli tą uchwałę, to zobaczcie co mogłoby się wydarzyć 

we wrześniu. Tylko wariat byłby przeciwko położeniu asfaltu. Zobaczcie co będzie, jeżeli 

zagłosujemy za tym, że jesteśmy przeciwni, zrobią chłopakowi zamiast drogi, przez którą 

przejedzie da czy trzy ciągniki, plejadę samochodów pod oknem. 

P. Przew. RG – panie radny pod oknami samochody jeżdżą wszędzie. 

P. Mroczkowski – ale nie każdy z nas chce mieszkać koło drogi. 

P. Przew. RG – tak to chcemy, żeby drogi były blisko nas, a jak jest taka możliwość, to będą 

pod oknami jeździć. Na tym dyskusję skończymy. Odczytam uchwałę i będzie głosowanie. 

P. T. W.– po co te głosowanie. 

P. Przew. RG – ponieważ takie są procedury. 

P. T. W. – po co te procedury, pan jest szefem, pan powinien zadecydować. Nie można tego 

zatrzymać. 

P. Przew. RG - radni swoje rację wyrażą w głosowaniu. 

P. T. W. - panie przewodniczący ci radni to tylko wzrok odwracają, żaden mi się w oczy nie 

spojrzy. 

P. Przew. RG – pan tutaj poniża radnych. 
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P. T. W. – czy musi pan to wnieść. 

P. Przew. RG – tak, muszę. 

P. T. W. – co zrobimy po tym głosowaniu. 

P. Przew. RG – zobaczymy jaki będzie wynik. 

P. T. W. – to napisze znowu do pana pismo. 

P. Wilczyńska – panie W. czy my wszyscy wiemy, o czym rozmawiamy – rozmawiamy o drodze. 

Jest nam przykro, że nie może pan postawić obory, czy innego budynku, ale to nie jest stołek, 

który przestawimy z kąta w kąt. Nie można tak robić, my tej drogi żeśmy nie uchwalali. Niech 

pan sobie buduje, kto panu żałuje kupić gdzieś działkę, ale dróg się nie przestawia.  

P. T. W. – pani mi tłumaczy, żebym kupił sobie działkę. 

P. Wilczyńska – to jak pan drogę przestawi, czy wie pan, że tam idzie wodociąg. 

P. P. W. – wodociąg idzie przez moje działki. 

P. Wilczyńska – tam nikt nie chce się budować. 

P. P. W. – może ja będę chciał się pobudować. 

P. Wójt – poproszę o 5 min przerwy. 

Godz. 11:28 – P. Przew. RG – ogłosił przerwę w obradach sesji XXXIII Sesji Rady Gminy. 

Godz. 11:33 – wznowił obrady sesji. XXXIII Sesji Rady Gminy. 

P. Buczkowski – zgłaszam wniosek formalny, żeby tą uchwałę głosować na następnej sesji. 

Odbędą się już zebrania, uważam, że opinia mieszkańców Ciółkowa ma w tym przypadku 

kolosalne znaczenie. 

P. Przew. RG – przyjmujemy wniosek formalny pana radnego Buczkowskiego. Z tego co tutaj 

ustalono, to w połowie września odbędzie się zebranie sołeckie w Ciółkowie, gdzie będą mieli 

możliwość wypowiedzieć się mieszkańcy. Ponad to proponuję, żeby wspólnie usiadły osoby 

z gminy i państwo W. i oszacowali koszty całego przedsięwzięcia. Trzeba to przeliczyć, skoro 

państwo W. chcą pokryć koszty tego przedsięwzięcia. 

P. T. W. – tak, jeszcze wam położę światło, asfalt i pasy. 

Za wnioskiem radnego Buczkowskiego w sprawie przesunięcia na następna sesję głosowania 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany i przebudowy części drogi 

gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – w związku z tym muszę wycofać ten punkt z porządku obrad. 



 

 

18 

Za wycofaniem z porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

dotyczącego zmiany i przebudowy części drogi gminnej w miejscowości Ciółkowo Małe 

głosowało 14 radnych 100 % obecnych). 

Ad. 17.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

P. Przew. RG – do rady gminy wpłynęła petycja w sprawie utworzenia młodzieżowej rady 

gminy. Również ta petycja została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Proszę 

Przew. Komisji o przedstawienie stanowiska komisji. 

P. Falba – odczytał petycję w w/w sprawie, która stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie P. Falba – odczytał Uchwałę Nr 22/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Obryte z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Uwag ani pytań ni zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie.  

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIII/230/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy została podjęta.  

Ad. 18. Wolne wnioski i informacje.  

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Sekretarz – w związku z tym, że w całej Polsce są środki z Polskiego Ładu, które są tanimi 

środkami zgłaszałem kilka razy na ostatniej Sesji Rady Powiatu w Pułtusku wniosek w sprawie 

przebudowy całego odcinka drogi od Psar do Popław. Nie będę się tutaj powtarzał, można 

to odsłuchać wchodząc w sesję rady powiatu. Chcę nadmienić, że wywiązała się krótka 

dyskusja, której sojusznikiem był przewodniczący Rady Powiatu. 

Pani sołtys Gródka Nowego w dalszym ciągu kontynuuje starania w sprawie chodnika w stronę 

Gródka Nowego.  
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P. Dygan – chciałbym się zapytać, jak ma się sprawa dotycząca drogi koło Dino biegnącej 

w kierunku drogi asfaltowej do Zambsk. Czy dało by się jakoś te gałęzie usunąć, bo za chwilę 

rolnicy tam nie przejadą. W tym momencie ma ona około 1.5 m. Druga rzecz chciałbym 

się zapytać do kogo zgłaszać „wakacyjne psy”, bo jest z nimi problem przy sklepie Dino 

i Biedronce.  

P. Wójt – panie sołtysie sprawa drogi przy Dino zmierza ku końcowi, trafiła ona do sądu, 

ponieważ były kłótnie sąsiedzkie.  Geodeta sądowy wytyczył już tą drogę i wiemy jak przebiega 

jej granica. Na razie z tą drogą nic nie robiliśmy, ponieważ czekamy na zakończenie sprawy. 

Jak będzie decyzja ostateczna sądu, wówczas tą drogą się zajmiemy. Co do krzaków, to 

przytniemy je. Jeżeli chodzi o bezpańskie psy, to zgłasza się to do nas do gminy, do wydziału 

rolnictwa, do pana Tadeusz Dygi. Są problemy z tymi psami, bo jest ich dużo. Nie tylko u nas 

tak jest, ale w innych gminach, cale schroniska są pozajmowane. 

P. Przew. RG – panie wójcie, państwo radni chciałbym podziękować za położenie nowej 

nawierzchni drogi w Psarach Nowinach. Zostało to skończone, ale były z tym wielkie perypetie, 

ponieważ wykonawca położył nawierzchnię przeznaczoną na ścieżki rowerowe, a nie na drogi. 

Zaczęło przerastać przez tą drogę, dobrze, że to zauważyliśmy. Zostało to zbadane przez firmę, 

faktycznie okazało się, że asfalt jest za cienki. Wykonawca miał do wyboru albo zerwać asfalt, 

albo położyć nową warstwę. Wolał położyć, pewnie przy zrywaniu poniósł by jeszcze większy 

koszt. Teraz musze pochwalić, że zrobił to bardzo dobrze i uczciwie. Dziękuję za pomoc 

pracownikom urzędu i panu Marcinowi.  

Ad. 19. Zakończenie obrad. 

Godz. 11:46 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXIII Sesji Rady 

Gminy Obryte zwołanej w trybie pilnym. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/Grażyna Seroka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

/Krzysztof Oleksa/ 


